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REE només ha tancat acords amb el 51% de
propietaris afectats per la MAT
Amb un 38% s'està negociant, i en la resta de casos ho decidirà
la Junta d'Expropiació

GIRONA | LAURAFANALS
Red Eléctrica Española (REE) ha arribat, fins al moment, a acords mutus amb el 51 per cent dels
217 propietaris afectats pel tram de la línia elèctrica de molt alta tensió (MAT) entre Sentmenat i
Bescanó, la qual cosa significa 110 acords. Amb un altre 38 per cent d'afectats l'empresa es troba en
fase de negociacions, mentre que amb l'11,52 per cent restant (és a dir, vint-i-cinc casos) no s'han
pogut establir negociacions i per tant serà el Jurat provincial d'expropiació qui determini el justipreu
a pagar per a les afectacions originades pel projecte. Tot i això, REE està intentant aconseguir el
màxim d'acords mutus possibles per haver d'evitar els processos d'expropiació.
Dels 110 acords ja signats, un total de 21 (és a dir, un 10 per cent) es van firmar abans de les actes
prèvies, mentre que 33 més (el 15 per cent) es van fer en el moment de les actes. Posteriorment a les
actes es va arribar a 56 acords, xifra que suposa el 25 per cent del total.

Reunions periòdiques
Aquestes són les dades que el secretari d'Economia de la Generalitat, Andreu Morillas, ha fet arribar
al diputat de Convergència i Unió Antoni Fernández Teixidó, que s'havia interessat per la qüestió. En
la seva resposta, el representant de la Generalitat explica que REE l'informa periòdicament de la
marxa d'aquests procediments expropiatoris, així com de l'evolució dels treballs d'execució de la
línia.
En aquest sentit, cada mes se celebra una reunió conjunta entre REE i la Generalitat en la qual
l'empresa presenta un informe amb l'avanç dels treballs.
A més a més, també s'ha constituït una comissió de seguiment on estan representats REE, el
Departament de Medi Ambient i la Direcció General d'Energia i Mines, per tal de verificar que es
compleixin les condicions establertes en l'informe d'impacte ambiental.
D'altra banda, la Generalitat també informa que des d'Energia s'han mantingut diverses reunions
amb els alcaldes dels ajuntaments afectats per la línia, per tal de fer un seguiment del projecte i
donar respostes a totes les consultes que puguin sorgir.


